
Elvis Vreto
Zastupnik u Skupštini Kantona Sarajevo
13.radna sjednica 
Broj: ____/19
Sarajevo, 25.09. 2019.

Dostaviti:
Bosna i Hercegovina

Federacija Bosne i Hercegovine
Kanton Sarajevo

Skupština Kantona Sarajevo
n/r predsjedavajući Skupštine Kantona Sarajevo

                                                                                         Uputiti:     Vlada Kantona Sarajevo
                                               Ministrastvo prostornog uredjenja, gradjenja  i zaštite okoliša 
                                                                JU za Zaštičena prirodna područja „Vrelo Bosne „                                                                                    

 

PREDMET:  INICIJATIVA
Poštovani,
Na osnovu člana 106. Poslovnika Skupštine Kantona Sarajevo ("Službene novine Kantona Sarajevo",
broj  25/10,  14/11,  19/11,  7/12,  26/12),  Vladi  Kantona  Sarajevo,  tačnije  resornom  ministarstvu.
upućujem inicijativu da se planiraju sredstva od dva miliona KM u budžetu  KS za 2020. godinu i
uredi lokalitet Stojčevca putem JU za Zaštičena prirodna područja Vrelo Bosne,  koja trenutno
upravlja područjem.  Potrebno je :
-postaviti oznake, klupe, kante za smeće, urediti pješaćke staze i prirodno jezero unutar kompleksa,
-uraditi rekonstrukciju nekadašnjih sportskih sadržaja kao i uraditi  novi  sportsko rekreativni
mobilijar za djecu i odrasle.
-zaštiti  i  konzervirati   postojeće  objekte  od  daljneg  propadanja  zbog  sigurnosnih   razloga  i
onemogućiti pristup unutrašnjim dijelovima objekata 
-  hortikulturno urediti  područje i ograditi prostor.  

                                                     
                                                        O B R A Z L O Ž E NJ E:
 Svjedoci smo da je područje Stojčevca već 23 godine zapušteno i prepušteno samo sebi. Do 
rješavanja formalno pravnog statusa potrebno je prostor urediti  na osnovu  prava na upravljanje koje 
ima JU Vrelo Bosne, Kanton treba planirati u dogovoru sa Općinom Ilidža finansijska sredstva i 
urediti taj prostor za za naše građane kao prvu fazu sanacije i uređenja tog lokaliteta do konačnog 
rješavanja pravnog statusa. Usvajanjem inicijative privremeno bi se rješio problem, zatim iskoristio 
potencijal i prirodno bogatsvo tog područja kako bi ga građani dostojanstveno koristili taj prostor koji
u budućnosti treba postati novi  Centar  za edukaciju, sport i rekreacije po uzoru na već sličan u 
Novom Gradu. 
     
S poštovanjem
_______________
Elvis Vreto 
Zastupnik Naše stranke u Skupštini Kantona Sarajevo




